
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

41. Týždeň 

Pondelok 7.10. : 

V pondelok pracovníci VPP chystali stĺp za obecným úradom, cez ktorý 

bude vedená nová prípojka na červené ihrisko a nebudeme musieť viac 

platiť za odberné miesto distribučnej spoločnosti. V pondelok bolo aj 

počasie nie práve najpriaznivejšie, ale podarilo sa to pripraviť a som za 

to naozaj veľmi rád. 

V pondelok ráno som mal nevyhnutnú administratívu a po nej sme 

mali poradu spolu s pracovníčkami obecného úradu ohľadom 

aktuálnych výziev. Preberali sme aj závery z posledného obecného 

zastupiteľstva a diskutovali sme ako ďalej, tak aby bolo všetko 

v poriadku pre nich a samozrejme aj pre mňa ako zodpovednú osobu. 

Doobeda som mal stretnutie s poslancom Veselkom a poslankyňou 

Hammerovou ohľadom mnohých vecí. Preberali sme možnosti 

ohľadom aktuálnych tém a preberali sme aj možnosti parkovania 

automobilov na verejnom priestranstve. Bolo veľa možností ohľadom 

tohto problému a pozerali sme aj ako to funguje v iných obciach 

a dohodli sme sa, že každý poslanec si prejde svoj obvod a budeme 

upozorňovať všetkých občanov na splnenie si všetkých povinností. 

Dohodli sme sa aj na tom, že dáme reláciu do obecného rozhlasu a aj 

informáciu na FB stránku obce a rovnako aj na web stránku obce 

Sklené. Bude to síce ťažké, ale pravidla musia platiť pre všetkých a keď 

si platí jeden respektíve viacerí za užívanie verejného priestranstva, tak 

to musia robiť všetci.  

Poobede som ešte riešil doplnenie potrebných podkladov pre 

Envirofond ohľadom stojísk proti medveďom. Túto žiadosť sme dávali 

opakovane a dúfam, že už teraz bude úspešná. 

 

 

 



Utorok 8.10. : 

V utorok pracovníci VPP zabetónovali stĺp za obecným úradom, ktorý 

deň predtým pripravili a dopadlo to podľa mňa celkom dobre a aj to 

dobre vyzerá.  

Poobede obecný traktor riešil odvoz dreva súkromníkom respektíve 

občanom obce Sklené.  

Doobeda som mal dlhodobo dohodnuté stretnutie ohľadom problému 

s bezmenným prítokom miestneho potoka na hornom konci. Bolo to 

celkom zaujímavé stretnutie plné emócii, na ktorom sa okrem mňa 

nachádzali aj predstavitelia Okresného úradu TR, odboru životné 

prostredie a Slovenský vodohospodársky podnik. Závery tohto 

stretnutia samozrejme nejdem detailne rozpisovať, ale nastal mierny 

posun a dohodlo sa termínovo, čo konkrétne treba spraviť a čo ďalej 

ak to nevyjde.  

V každom prípade je potrebné zdôrazniť pre všetkých, že akékoľvek 

práce na vodnom toku, aj keď v dobrej viere, treba vždy skonzultovať 

dopredu, aby sa vyhlo neskôr zbytočným problémom.  

Poobede som mal dohodnuté stretnutie s hlavným veliteľom súťaže 

mladých hasičov v Sklenom. Preberali sme čo je potrebné ešte 

zabezpečiť zo strany obce a rovnako aj mňa osobne, tak aby prebehla 

súťaž mladých hasičov z celého okresu bez najmenších problémov.  

 

Streda 9.10: 

V stredu bolo úplne škaredé počasie a tak som nechcel riskovať 

chorobu následkom zmoknutia pracovníkov VPP. Riešili sa potrebné 

veci v pivnici a úloha dňa bola spraviť kompletne zásuvku v chodbe ku 

novému rozbočovaču internetu. Chceli sme to spraviť pekne do 

chráničky a aby to aj vyzeralo, takže na chodbe bola kopu prachu, ale 

nakoniec sa to úspešne podarilo. Doobeda ešte pracovníci VPP kálali 

drevo ale nakoľko začalo pršať museli sme túto aktivitu ukončiť.  



Ja som mal v stredu dosť nabitý program a to od rána až do skoro pol 

ôsmej večer 

Hneď ráno prišiel reprezentant firmy, ktorá ponúka služby 

zabezpečenia pekného urnového hája na cintorín. Jedná sa 

o Slovenského výrobcu, ktorý spomenutý urnový háj rieši ako stojatý 

a ide o rôzne prevedenia, čo sa týka veľkosti a aj doplnkov. Viac 

informácií  o urnovom háji budú čoskoro. 

Následne som mal stretnutie so sudcom Okresného súdu Martin 

ohľadom spolupráce obce pri návšteve jednej osoby, ktorej boli zo 

strany rodiny navrhnuté určité obmedzenia. Pre citlivosť prípadu 

nejdem zverejňovať viac detailov, ale môžem len povedať, že to 

prebehlo celkom pokojne a sudca sa správal veľmi profesionálne 

a úctivo vzhľadom ku danej problematike.  

Doobeda som mal ešte stretnutie s projektantom ohľadom projektu 

„Sklenenej cesty“, ktorú sme schválili na poslednom obecnom 

zastupiteľstve. Prešli sme si všetky moje návrhy na umiestnenie 

lavičiek, ktoré som prezentoval aj na zastupiteľstve. Projektant 

zhodnotil, že je to podľa neho rozmiestnené  v poriadku a dohadovali 

sme už len úplne detaily.  

Prítomnosť projektanta som využil aj na odbornú pomoc pri riešení 

situácie s poškodenou kaplnkou, pri ktorej bude mimochodom tiež 

jedna lavička. Architekt mi povedal, že podľa neho nie je situácia 

s kaplnkou až tak kritická, ale odporučil mi konzultáciu so statikom. 

Statik má chalupu v našej obci a momentálne je PN, takže po návrate 

z PN ho hneď zavediem na miesto situácie, aby sme to zhodnotili 

presnejšie.  

Poobede som bol s veliteľom súťaže mladých hasičov na „majetkoch“ 

riešiť nejakú formu sponzorského mäsa na guláš. Podarilo sa nám 

niečo vybaviť a som za to úprimne vďačný a ďakujem všetkým 

zúčastneným za pomoc.  

Poobede som mal pri futbalovom ihrisku stretnutie s poľovníkmi 

ohľadom možného presunu garáže pri ihrisku bližšie ku búde z vagóna. 



Toto stretnutie vzniklo na základe odporučenia Komisie životného 

prostredia a so súhlasom obecného zastupiteľstva. Riešili sme či je to 

vôbec možné a ako a kto to spraví. Na mieste som sa dozvedel, že celá 

garáž ma podlahu vybetónovanú a že by to bolo veľmi finančne 

náročné. Nakoniec sme sa zhodli na tom, že sa to nejde robiť a rozišli 

sme sa v dobrom.  

Na úrade ma čakal geodet, ktorý mi odovzdal overený geometrický 

plán pozemkov pri cintoríne a sme tak o krok bližšie k začatiu prác 

a následne novým obyvateľom v našej obci. Tento projekt ma 

mimoriadne teší a dúfam, že najneskôr na konci môjho volebného 

obdobia tam budú už stáť nové domy a v nich noví obyvatelia vrátane 

detičiek do školy a škôlky.  

Neskoro poobede som mal stretnutie s Komisiou kultúru a športu 

ohľadom pokračovania aj na základe dusnej atmosféry na obecnom 

zastupiteľstve. Čakal som, že príde viacej členov, ale prítomní boli len 

traja. JA som bol na stretnutí aj s pracovníčkou obce, aby sme si 

prípadné dohody dali aj na papier. Na niečom sme sa aj dohodli 

a uvidíme ako to nakoniec bude pokračovať. Som optimista, ale 

povedal som si, že vo mne musí byť aj viac skepticizmu a realizmu.  

  

 

Štvrtok 10.10: 

Vo štvrtok pracovníci VPP pokračovali v kálaní dreva za obecným 

úradom, ktoré museli pre dážď prerušiť v stredu. 

Ja som išiel spolu s jednou pracovníčkou obecného úradu do Martina 

na nákup potrebného materiálu na sobotnú akciu DHZ. Cestou sme sa 

zastavili na katastri v TR, aby som hneď podal overený geometrický 

plán na zápis do katastra. 

Vo štvrtok sa robili zameriavačské práce na budove obecného úradu. 

Vo štvrtok, neskoro večer, som mal telefonát zo spoločnosti Slovak 

Telekom, že im nejde elektrina do ústredne a majú teda výpadok 



internetu. Išiel som na istotu, že len nahodím istič a idem naspäť spať. 

Po mojom príchode som zostal prekvapený, že nič nejde a až po chvíli 

som zbadal príčinu a to skrat v elektrickom vedení. 

Piatok 11.10.: 

 V piatok som mal dlhodobo dohodnuté stretnutie v Martine a tak som 

nemohol asistovať, respektíve vybavovať aktuálny problém 

s elektrickou energiou. Problém sa našťastie podarilo vyriešiť a tu by 

som chcel poďakovať   všetkým, ktorí sa na tom podieľali. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

 

V sobotu sa konala hasičská súťaž mladých hasičov pod organizačným 

zabezpečením Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR.  

Celá súťaž vyšla výborne vrátane počasia, ktoré sa síce umúdrilo až 

trošku neskôr, ale po dňoch dažďa to bola vítaná zmena. Detičky si svoj 

deň mohli užiť naplno. Najspokojnejšie odišli zo súťaže určite družstvá 

z Bodorovej, ktoré si odniesli celkovo 5 pohárov, z toho dva putovné, 

ktoré im už ostanú navždy.  

Naše deti sa umiestnili v strede výsledkového poľa a je to určite dobrý 

základ do budúcnosti. Detské súťaže sú veľmi špecifické, nakoľko tam 

súťažia deti v obmedzenej vekovej kategórii. Pre ilustráciu tejto 

podmienky treba povedať, že napríklad minuloroční víťazi zo 

Slovenského Právna a tradičný účastník detských súťaži DHZ Turček, 

nemali v sobotu Žiadne zastúpenie. 

Táto súťaž pod hlavičkou Dobrovoľnej požiarnej ochrany bude nadlho 

len spomienkou nakoľko systém určuje, že súťaž býva na jednom 

mieste dva roky po sebe a u nás bol práve tento rok ten druhý. Niečo 

podobné u nás bude, ale v kratšej podobe a to konkrétne prípravka 

mladých hasičov.  

V každom prípade, keď sa obzriem za celou súťažou od začiatku, keď 

sa o tom rozhodovalo na schôdzi na Turčeku, až po uplynulú sobotu, 

tak som veľmi spokojný ako všetci zabrali a spravili sme Sklenému 

výborné meno.  

Tu by som chcel úprimne poďakovať všetkým tým, ktorí sa podieľali na 

organizačnom zabezpečení, vrátane kuchára pri guláši a obsluhy 

v bufete. Veľká vďaka patrí samozrejme aj veliteľovi súťaže a všetkým 

hasičom z DHZ Sklené, zamestnancom obce a samozrejme 

aj  dobrovoľníkom, bez ktorých by súťaž nebola možná.  



Osobitne by som chcel poďakovať veliteľovi súťaže pánovi Milanovi 

Franekovi, lebo niesol najväčšiu váhu povinností a organizačného 

zabezpečenia a samozrejme aj ostatným členom DHZ Sklené 

Ešte raz veľká vďaka. 

Vo štvrtok bol aj svetový Deň duševného zdravia a bol som veľmi rád, 

že sa mi podarilo stretnúť dobrovoľníčky a rovnako prispieť pre 

organizáciu Liga za duševné zdravie.  

Pôvodne som mal ešte pár vecí, ktoré som chcel napísať, ale povedal 

som si, že je nehodné sa zaoberať všetkým, čo sa v obci mihne a myslí 

si o sebe, že je dôležité. 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     14.10.2024 


